
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес A.W.T. World Trade, Inc. 
Division A.W.T. World Trade Group 
4321 N. Knox Ave. 
Chicago, IL

Страна Illinois

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
PRE-PRESS EQUIPMENT 
Manual and automatic screen fabric stretching systems 
Diamond-head squeegee sharpeners 
Screen exposing units 
Screen stretching systems 
Complete screen-making department 
 

CUSTOMIZABLE RIGID-PANEL SCREEN PRINTERS 
Manual small- and large-format printers 
Clamshell printers for small and medium formats 
Four-post high-lift printers for larger, extra thick substrates 
Two- or three-post long-stroke printers 
Multicolor UV printers 
 

CUSTOMIZABLE DRYER & CURING UNIT
UV curing units 
All-quartz drying with ambient or refrigerated cooling 
Gas or electric dryer with quartz preheat or reheat zones 
 

POST-PRESS EQUIPMENT 
Manual and automatic screen cleaning systems 
Automatic emulsion removing systems 
Drying and storage racks 
 

SERVICES 
We help integrate A.W.T. equipment with your existing processes – such as glass edging, cleaning systems, and even additional printers in the case of
multicolor lines. Integration will allow you to maximize the advantages of choosing A.W.T., for example, by linking your other equipment to the Remote
Diagnostics system. In addition, A.W.T. can supply you with a host of products and services essential to any glass screen printing operation:
replacement parts for all domestic and foreign screen printing equipment; instruction in glass screen printing techniques; machine installation and
setup; screen prep room setup.

 

Company Profile of A.W.T. World Trade, Inc.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
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условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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